
                                           

 

 

 

  
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE GESTIÓ I  
PARTICIPACIÓ DE LLOFRIU, DEL DIA 23 DE JULIOL DE 20 21 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Joan Matamala 
Sr. Ramón del Molino 
Sr. Francisco Rocas 
Sra. Fina Marí 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Qualitat Urbana 
4) Policia i Mobilitat 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05h seguint l’ordre del dia previst: 
 
1) Urbanisme 
 
Camí de Roma (finca de nova construcció): Estan en termini de presentar el projecte 
que se’ls hi ha demanat per la contenció de terres. Tenen l’aval retingut i no tindran 
primera ocupació sinó compleixen. Ens informen que quan acabi el termini, una de les 
coses que es demanarà a Sorea és que els retiri el comptador provisional d’aigua. 
 
Il·luminació del camí de Roma: Les llumeneres solars estan col·locades.  La primera 
llumenera no estava connectada a l’enllumenat públic, es farà 30 metres de línia 
soterrada per poder-la connectar. S’ha encarregat per fer passat l’estiu. La inversió 
només d’aquesta té un cost de 3.163,99 euros IVA inclòs. Es demana als membres 
quin resultat estan donant les solar.  
Ens comenten que van bé i n’estan satisfets. 
 
Partida específica:  
Es van fer 3 propostes: 
- 3 panells de bústies (Barceloneta/Estació/Viola): necessitem saber de quantes 
bústies han de ser els panells. Encara no hem rebut confirmació per tal de demanar 
pressupostos. 



                                           

 

 

 

- Projector i pantalla per la sala d’actes de les Escoles Velles (Centre Cultural): ja s’ha 
encarregat, doncs es va acordar executar-ho en la darrera reunió. 
- Rellotge de sol a l’església: varem quedar que ho faria Estucs Ventura, que 
demanarien pressupost a nom de l’ajuntament i que es demanaria permís a la 
parròquia. És millor demanar permís per escrit. S’hauria també de començar a pensar 
en noves propostes per la dotació de 10.000 euros d’aquest 2021. 
 
En quant al rellotge de sol han anat a parlar amb el capellà però diu que ha de 
demanar permís al Bisbat. Es decideix desistir de la proposta inicial. 
 
Camí dels Horts: Des de Serveis han fet els dos pedaços tal i com es va acordar per 
anar passant fins que comencin les obres. Ja s’ha engegat la licitació de les mateixes i 
la previsió d’inici és entre octubre i novembre. Aportem plànol sol·licitat i 
especificacions.  
Els membres del Consell demanen si es pot fer la franja al mig com al Sant Sebastià 
perquè quedi més estètic i doni més sensació de carrer i no tant de carretera. 
 
Camí de la Viola: Es farà un cop acabat el camí dels Horts. En breu també s’engegarà 
la licitació. 
 
Finca Can Duran (entre camí del Mulló i camí de la Barceloneta): Està una mica en el 
mateix procés que la finca anterior, tenen requeriment en termini. Són processos molt 
lents però segueix el seu curs. 
 
Finca de Ca la Resclosa: No hi havia constància de cap llicència d’obres. S’ha fet 
inspecció. Quan en tinguem més detall us ho farem saber. 
 
Llum a la pista de bitlles: Actualment no podem fer la inversió perquè no és una 
actuació prioritària i/o urgent. Haurem d’esperar a tenir dotació econòmica o bé si el 
Consell ho considera imprescindible, es pot votar per fer-ho amb la partida específica 
d’aquest 2021. 
En parlaran amb l’associació de bitlles i ens diran alguna cosa en la propera reunió. 
Es recorda que les dues llumeneres solars instal·lades al camí de Roma han tingut un 
cost de 6.534 euros IVA inclòs. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Camí del Cementiri: Es farà passat l’estiu sens falta. 
Els membres del Consell ens comenten que en el camp hi ha una pila de brossa 
vegetal d’haver segat el camp. S’haurà d’avisar al propietari i retirar-la perquè sinó no 
es podrà passar pel camp. 
També informen que abans d’arribar al cementiri hi ha alguns clots al camí que 
s’hauria de reparar. 
 
Camp de futbol i separació entre el camp de futbol i l’aparcament: No s’ha pogut fer el 
tractament de sauló compactat en aquesta pista. Es farà passat l’estiu i la separativa 
també. Es farà junt. 
 
Arbustiva: S’ha fet l’arbustiva davant de les Escoles Velles de Llofriu. El que passa és 
que és molt i molt petita, perquè és acabada de replantar i sembla que no. S’ha fet i 
estem a l’espera que creixi.  
A la plaça Lluís Companys a Sant Fruitós s’ha anat fet el manteniment de l’arbustiva 
també, així com de la plaça. 
 



                                           

 

 

 

Carrer del Ramal: S’han anat fent reparacions i en queden unes quantes de pendents 
que s’acabaran, màxim, a principis de la setmana vinent. 
 
Camins pendents a fer, retallar i acondicionar les cunetes. Tasques que es faran el 
segon trimestre quan passin les pluges i es tornarà a fer el quart trimestre de l’any (2 
manteniments l’any, tal i com s’havia acordat a tots els camins: 

- Camí Vell de Torrent (recuperant 1,20 metres de cunetes per banda), 
- Camí entre Can Duran i fins al Cementiri, 
- Reg del Molló, 
- Cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló (cantonada 

Granja d’en Planes), 
- Camí de les Poues, 
- Camí del poble a la Barceloneta. 

Els membres comenten que no s’han recuperat les cunetes per banda tal i com es va 
quedar, només s’ha segat el marge. Es reclamarà per complir amb l’acord. 
També comenten que fins al juny no s’ha fet cap manteniment i que les herbes i els 
camins estaven molt deteriorats amb tant de temps. Seria necessari fer manteniment a 
la primavera, és a dir, 3 l’any. L’alcalde demana que es parli amb les àrees per veure 
la viabilitat i es reclami el tema de cunetes tal i com es va acordar en reunió interna. 
 
Forat a al vorada del camí de Roma: Es farà passat l’estiu per mirar de falcar-ho i 
evitar que hi hagi possibles despreniments. 
 
Llumenera al carrer de les Poues: Està solucionat. Apuntava cap a un edifici i això feia 
que aquest espai, xamfrà Poues amb Planes, quedés poc il·luminat. Això a vegades 
passa quan fa vent es gira. Igualment, s’ha anat fent aquestes anteriors setmanes 
reparacions d’enllumenat a aquest sector de Llofriu. 
 
Senyalització camí dels Horts a l’alçada del semàfor:  Ja s’ha recol·locat tal i com es 
va acordar. 
 
Forat Camí de Can Garriga: Ho hem anat a visitar avui i no ens ha semblar veure res 
greu. Està tot força ben delimitat i l’únic que hi ha són les cunetes per la recollida 
d’aigua. Com a molt es pot posar una pilona. 
Es dóna per bé, si hi ha res nou els membres ho comentaran. El que sí ens fan saber 
és que en el desviament del mas de Can Garriga que es va fer no va al reg tal i com 
hauria d’anar sinó al camp. Hi ha un tall de reg que va directa a la riera però s’ha 
desviat al reg que dóna al camp. S’hauria de solucionar. 
 
Clima escoles velles: S’ha anat mirant, però és cert que encara dóna problemes. 
Aquest dimarts aniran per enllestir-ho definitivament.  
Els membres comenten que és una instal·lació de 2006 – 2007 i sempre ha donat 
problemes, rarament funciona bé i sempre ha d’acabar venint l’empresa diverses 
vegades. Es mirarà de trobar una solució definitiva. 
 
Desbrossament finca rotonda C32-C66: Les anteriors setmanes s’ha procedit a 
desbrossar aquesta part de la finca, que és on  hi ha aquest espai de terra 
d’emergència per aturar el cotxe, on els Mossos solen fer els controls. Encara no s’ha 
acabat de però això ha estat perquè el tractor que se n’ocupava de fer-ho s’ha carregat 
les rodes perquè hi ha ferros a sota terra. 
 



                                           

 

 

 

3) Qualitat Urbana 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: S’ha tornat a parlar dels contenidors reubicats a la 
Barceloneta. S’ha de tenir en compte que no es tornaran a posar on eren en cap cas i 
si la ubicació és l’actual és perquè no només s’ha de tenir en compte les vivendes sinó 
que el camió pugui accedir bé i fer el gir. S’ha demanat a l’àrea que ho torni a valorar 
però no veuen la necessitat de tornar-los a canviar. Cal tenir en compte que la 
col·locació de contenidors és de l’ajuntament, no es porta a consulta habitualment tot i 
que aquests si es va portar en el seu moment i es va donar la nova ubicació un any 
abans de col·locar-los. 
L’alcalde comenta que, com que l’any que ve es canvia el sistema i el contracte de 
residus, de moment es queden on són i amb els canvis ja s’analitzarà de nou. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: La propietat no ha complert. Estem a l’espera que 
Serveis ho faci subsidiàriament ja que han finalitzat els terminis legals d’exposició i 
publicació. 
 
Finca de Ca la Cecília deixada: La finca ja és neta i revisada per l’inspector. 
 
4) Policia i Mobilitat 
 
Senyalitzacions: 

- Barri de l’Estació  i Cementiri: Mobilitat ho ha revisat i està ben senyalitzat ja 
des de la carretera, no consideren necessàries més senyals. 

- Senyalització del Paratge del Molló: S’ha cursat com una petició veïnal, com 
d’altres que hem rebut i ja s’ho estan mirant per veure com s’ha de senyalitzar. 
S’ha demanat també la senyal de velocitat i ho valoraran. En quant a la 
il·luminació no hi ha dotació econòmica ni es considera una prioritat 
actualment. 

 
Renovació del Pla de Mobilitat Urbana 2022-2028: S’explica als membres que des del 
Departament de Mobilitat s’ha encarregat l’estudi per tal de fer la renovació del Pla de 
Mobilitat Urbana 2022 – 2028. Tot el procés de renovació anirà acompanyada de 
participació ciutadana. En aquesta primera fase, s’ha creat una petita enquesta per tal 
de recollir la opinió inicial de la ciutadania i estarà oberta fins a 30 de juliol. S’entrega 
als membres les enquestes per si les volen respondre i el document que recull els 
eixos principals a treballar dins el Pla de Mobilitat. 
 
Instal·lació càmeres de seguretat LPR (lectora de matrícula) per tal de millorar la 
seguretat a Llofriu: Durant aquest mes de juliol/agost, s’instal·laran una sèrie de 
càmeres de seguretat lectores de matrícula. Una d’elles a la rotonda entre el barri de 
Sant Fruitós i de l’Estació. Aquesta càmera té la funció de millorar la seguretat dels 
veïns i veïnes de Llofriu, en el sentit que, quan un vehicle el conductor té algun delicte 
en el seu historial, la càmera detecta la matrícula i salta avís a comissaria. 
 
5) Noves aportacions 
 

- Els membres comenten que de la Fanga a Llofriu no hi ha manera d’arribar a 
peu. S’hauria de mirar la possibilitat o de tapar la cuneta o fer una petita 
expropiació d’uns 500 metres per poder acondicionar el pas de persones i 
bicicletes com el que s’ha fet a la carretera de Tamariu. 

S’explica que tapar la cuneta no és viable perquè és de carreteres, però es mirarà 
que hi ha previst al Pla Director de la bicicleta. 



                                           

 

 

 

- Els membres estan preocupats perquè els camps no tenen la franja de 
seguretat i estan plens del rostei. S’hauria de trobar la manera d’incentivar als 
pagesos per a què facin les franges de 5 metres. 

- Els membres fan saber que han tancat una finca sense mantenir els 3 metres 
de centre camí. Es troba situada al camí de les Poues (més amunt de Can 
Llausàs). Aclariment: sortint del restaurant de Ca la Montse direcció a la 
Barceloneta, la primera casa. 

- També comenten que s’estan perdent els camins per manca de manteniment, 
que suposa que la massa forestal cada vegada s’estengui més i no es fan 
tallafocs. Aquests camins pertanyen a la zona de les Gavarres, es parlarà amb 
el regidor que tenim al Consorci de les Gavarres. 

- El sr. Correa sembla que està fent alguna construcció a la seva finca, no se sap 
si amb llicència (camí del cementiri, després de la baixada de la riera. La finca 
de dalt a a la dreta). 

 
L’alcalde comenta que els terrenys on hi havia els contenidors, s’ha allargat el 
conveni un any més, però ja s’està preparant l’expropiació d’aquests 3.000 m. 
 
 

A les 22.04h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


